
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Geachte lezer, 

 

We zijn al een aantal maanden bezig met een zorgvuldig proces waarin we streven 

naar een toekomstbestendig sportpark Corpus den Hoorn. Naar aanleiding van de 

uitkomsten van het capaciteitsonderzoek door Drijver en Partners, een hoorzitting, een 

wensen en bedenkingen sessie en meerdere gesprekken met de gebruikers van het 

sportpark willen we u hierbij informeren over de manier waarop we een vervolg geven 

aan de inrichting van het sportpark.  

 

U heeft uw wensen en bedenkingen meegeven ten aanzien van de toekomstige 

inrichting op sportpark Corpus den Hoorn. De volgende wensen en bedenkingen zijn 

meegegeven: 

- De keuze van het college voor de breedtesport op Sportpark Corpus den Hoorn te 

ondersteunen. 

- Daarbij de voorkeur uit de spreken voor de variant ‘vertrek van FC Groningen van 

het sportpark Corpus den Hoorn’, omdat dit de enige oplossing is die ook op lange 

termijn perspectief biedt. Perspectief voor de breedtesport en perspectief voor FC 

Groningen.   

- De oproep aan het college voor het voeren van meer regie door de gemeente 

Groningen ofwel het inzetten van een mediator om tot een oplossing voor het 

gezamenlijk gebruik van het park door topsport en breedtesport te komen. 

- Er is geen voorkeur uitgesproken voor het vertrek van Caribe. 

- Het verzoek om de toewijzingsregels uit het huidige Meerjarenprogramma Sport & 

Bewegen (2021-2025) al op korte termijn te hanteren voor het toewijzen van 

trainingscapaciteit. 

- In gesprek te gaan met FC Groningen om te verkennen waar de mogelijkheden 

liggen voor het vertrek naar een alternatieve locatie.  

 

Op basis van uw wensen en bedenkingen zijn in de weken na 12 april twee keer 

gesprekken gevoerd met de betreffende sportclubs: GRC, Groen Geel, Caribe en FC 

Onderwerp  Vervolg inrichting sportpark Corpus den Hoorn 
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Groningen. Tijdens de informatieve hoorzitting zijn alle clubs door de raad bevraagd 

over hun ervaringen en wensen op het sportpark. Tijdens deze sessie bleek dat twee 

clubs andere wensen hebben geuit dan dat zij tijdens het onderzoek van Drijver en 

Partners hadden laten optekenen. Caribe wenste liever niet te vertrekken van het 

sportpark en FC Groningen stond open voor vertrek. Met beide clubs, maar ook met 

GRC en Groen Geel hebben wij de afgelopen maanden gesprekken gevoerd. Dit heeft 

geresulteerd in constructieve gesprekken en uitgangspunten om verder aan te kunnen 

werken. De inzichten uit deze gesprekken hebben (mede) geleid tot het volgende 

vervolgtraject voor de inrichting van het sportpark. 

 

Herbevestiging voorkeur voor de breedtesport 

De bestaande breedtesportverenigingen op het sportpark, die hebben aangegeven dat 

ze willen blijven op Corpus den Hoorn, kunnen blijven. Bij nader inzien heeft ook 

honk- en softbalclub Caribe aangegeven te willen blijven op het park. Dat betekent dat 

wij de eerdere optie om te kijken of we Caribe kunnen uitplaatsen niet verder zullen 

uitwerken, tenzij zich een kans voordoet en Caribe zelf aangeeft te willen verhuizen.  

 

Dit betekent dat we niet tegemoet kunnen komen aan de wensen en ambities van FC 

Groningen voor het exclusief gebruik van 8-10 velden op Corpus den Hoorn. Zoals in 

het rapport van Drijver en Partners ook is gesteld, vraagt deze conclusie om bijstelling 

van wensen en gebruik. Bijvoorbeeld door de velden 1, 2, 3 en 5 beter te benutten door 

FC Groningen en gebruik van andere locaties te accepteren.  

 

Vervolgtraject  

We voorzien de volgende oplossingen op korte, middellange en lange termijn: 

 

1. Korte termijn: seizoen ‘23/’24 

We gaan tijdens het komende seizoen de capaciteitsverdeling op Corpus herijken ten 

faveure van de breedtesport, door het toepassen van de gemeentebrede 

toewijzingsregels. De druk op het sportpark maakt dat we het beheerplan en de 

onderliggende datalijst gaan aanpassen en dit in overleg met alle gebruikers gaan 

herzien volgens de geldende regels in het huidige Meerjarenprogramma Sport & 

Bewegen 2021-2025. Uitgangspunten hierbij zijn dat: 

o Exclusief gebruik veld 1, 2 en 3 door FC Groningen blijft.  

o Op veld 4  tot en met 8 krijgt talentontwikkeling (FC Groningen) tot 18 uur 

voorrang in de toewijzing. Dit is conform de toewijzingsregels. Na 18 uur krijgen 

breedtesportclubs voorrang en zal er aan de hand van de benodigde capaciteit van 

alle gebruikers gekeken worden hoe de velden worden toebedeeld.  

o We blijven wel zoeken naar mogelijkheden om oefenwedstrijden van FC 

Groningen in de avonduren mogelijk te maken. Dit doen we in overleg met de 

andere clubs. De gemeente neemt de regie in dit gesprek en komt dan tot een 

keuze hoe de velden verdeeld gaan worden.  

o Voor het gebruik op de zaterdagen kijken we ook in overleg met alle clubs wat het 

gewenste gebruik van de velden is. 

 

Voor FC Groningen is het een complexe exercitie om trainingen te verplaatsen van de 

vooravond naar de ochtend of de middag. Zij zijn hierin afhankelijk van 

(talent)onderwijs, trainers en andere professionals. Wij zijn constructief met hen in 

gesprek en proberen om in samenspraak tot een oplossing te komen om 
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trainingsruimte voor de amateurclubs te creëren na 18 uur. We streven ernaar om in 

oktober 2023 een update te geven over het herijken van de capaciteitsverdeling.  

 

Daarnaast nemen we meer regie in het sportparkmanagement en positioneren we vanaf 

september 2023 de sportparkmanager op Corpus nog steviger. De sportparkmanager is 

sinds 2021 actief op het sportpark, in eerste instantie met name voor de breedtesport. 

Met de inzet van de sportparkmanager beogen wij dat er een duurzame en intensieve 

relatie wordt opgebouwd met de gebruikers van het sportpark en maatschappelijke 

partners uit de aangrenzende wijken. Door de aanwezigheid van een professional en 

het organiseren van meer activiteiten kan het sportpark een meer open karakter 

krijgen. Als sociale ontmoetingsplek in de wijk, maar ook voor specifieke doelgroepen 

(ouderen, kinderen, mensen met een beperking) om overdag van de faciliteiten gebruik 

te maken. Huis voor de Sport Groningen faciliteert de sportparkmanager op Corpus 

den Hoorn, welke wordt bekostigd door de gemeente Groningen. 

 

Op dit moment maken alle breedtesportclubs op Corpus deel uit van het 

sportparkmanagement en heeft de sportparkmanager een goede relatie met de 

breedtesportclubs. FC Groningen maakt nog geen deel uit van het 

sportparkmanagement, maar zij hebben aangegeven hier ook aan deel te willen nemen.  

We creëren een stuurgroep voor het sportparkmanagement met daarin 

vertegenwoordigers (op directieniveau) van Sport050, DMO-sport, FC Groningen en 

een vertegenwoordiger van de breedtesportclubs. Deze stuurgroep zal onder leiding 

staan van een externe en onafhankelijke voorzitter welke door de gemeente wordt 

aangesteld. Daarnaast verzoeken wij FC Groningen om onderdeel uit te maken van het 

sportparkmanagementoverleg. In dit al lopende overleg zitten de clubs om diverse 

zaken regulier te bespreken en om elkaar op de hoogte te houden van de 

ontwikkelingen op het park, binnen de verschillende verenigingen en in relatie tot de 

omgeving. De sportparkmanager is voorzitter van dit overleg. 

 

2. Middellange termijn 

We verkennen het komende seizoen met de clubs op Corpus of het nog nodig is om 

veld 5 om te bouwen van natuurgras naar kunstgras of hybridegras. Uiteraard is dit 

ook afhankelijk van de nieuwe situatie in het veldgebruik als gevolg van herijking van 

het beheerplan, maar ook van de benodigde wedstrijdcapaciteit op zaterdag.  

 

We verkennen met FC Groningen of het mogelijk is een onderwijslocatie te vinden 

dichtbij het sportpark zodat jeugdspelers per leeftijdsgroep gedurende een dag in de 

week hun onderwijs kunnen volgen dichtbij Corpus den Hoorn. Het verkorten van 

reistijd tussen school en sport levert tijdswinst op waardoor de trainingen van deze 

groep vaker voor 18 uur gegeven kunnen worden.  

 

We gaan tevens kijken naar een oplossing voor de gevaarlijke situatie rondom de 

wielerbaan. We verkennen de mogelijkheid voor het realiseren van een 

ongelijkvloerse kruising. Daarnaast speelt nog de gebiedsontwikkeling rond o.a. het 

gebied van de oude ALO-locatie, direct grenzend aan het sportpark. Ook daarin 

zoeken we afstemming en kijken we naar de impact van woningbouw in directe 

omgeving van het sportpark en de bereikbaarheid.  
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3. Lange termijn 

Gezien de groei van de gemeente en de daarbijhorende vraag naar sportvoorzieningen 

op (middel)lange termijn, ontwikkelen we een ‘masterplan sportvoorzieningen 2035’. 

Hierin kijken we naar de ruimtelijke sportieve capaciteit voor binnen- en 

buitensportaccommodaties (sportparken) in de gemeente. We besteden in het plan ook 

aandacht aan de (te ontwikkelen) wijken waar de urgentie voor meer 

sportvoorzieningen het grootst is en voor welke sporten de urgentie het grootst is. We 

zijn inmiddels gestart met het proces en streven ernaar in het eerste helft van 2024 het 

masterplan gereed te hebben. Het masterplan dient tevens als input voor de nieuwe 

(gemeente brede) omgevingsvisie, waar begin 2024 mee gestart gaat worden. 

 

Mocht FC Groningen vasthouden aan de keuze te willen verhuizen met de 

trainingsvelden dan zijn wij als gemeente bereid om hierin actief mee te denken als 

ontwikkelingen zich voordoen. Uiteraard heeft deze keuze een relatie met het 

Topsportzorgcentrum dat, indien dit aan de orde is, in samenhang dient te worden 

beschouwd. 

 

We zijn trots op dit sportpark. Het is een uniek sportpark gezien de grote 

verscheidenheid aan gebruikers. Corpus den Hoorn is ook ons grootste sportpark qua 

gebruik: bijna 4.000 sporters bezoeken het park frequent om te sporten. Corpus den 

Hoorn is in de gemeente dan ook het sportpark met het meest diverse sportaanbod.  

 

Met voorgestelde oplossingen zorgen we ervoor dat de breedtesportclubs op korte 

termijn in hun wensen zijn voorzien. Voor de lange termijn is het echter nodig om 

gemeentebreed naar duurzame oplossingen te kijken. Wij informeren u nader in de 

eerste helft van 2024. 

 

Wij vertrouwen erop u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd. 

 

Met vriendelijke groet, 

burgemeester en wethouders van Groningen, 

 

 

 

burgemeester,     secretaris, 

Koen Schuiling    Christien Bronda 

 

 

Deze brief is elektronisch aangemaakt en daarom niet ondertekend. 

 


